
 

Město Tišnov – změny 

           Podle mě je Tišnov velmi pěkné město,líbí se mi i jeho okolí protože 

je zde hodně přírody a památek . I v Tišnově samotném zpříjemňují 

ovzduší i celkový vzhled stromy , je zde také velký výběr obchodů , Tišnov 

se může chlubit i krásnou knihovnou pro mladší i dospělé čtenáře, kde se 

často pořádají výstavy, gymnáziem (na které taky chodím) a v neposlední 

řadě i kinem . 

          Jsou zde ale i věci , kterým by šlo dopomoci k jejich lepšímu vzhledu 

či využití . Z mé vlastní zkušenosti by to byl třeba nedávno vystavěný park 

pod kostelem , který má sice vlastní obchod a hřiště , ale navzdory tomu, že 

je z kopce  nezbytně postrádá nějaký malý travnatý plácek na piknik nebo 

jen na posezení . 

          Nebo třeba asfaltové silnice namísto za každého počasí kluzkého 

povrchu vozovky a v zimě namrzajících starých dlažebních kostek 

s trhlinami a vybouleninami . A s tím související nedostatek parkovacích 

míst díky čemuž lidé nestíhají. 

           Ale i když Tišnově nebydlím , líbí se mi tady a i s těmi menšími 

nedostatky je to hezké a příjemné místo . 
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